



Duzhiyun Zheng

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Life sciences and healthcare
- Corporate compliance
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Duzhiyun Zheng worked in the Beijing office of Davis Polk & Wardwell prior to joining Han Kun Law Office in 2022. Ms. Zheng's practice areas mainly cover healthcare and life sciences, capital markets, and corporate law. She has provided legal services to a number of multinational pharmaceutical companies, innovative pharmaceutical companies, medical device companies, and consumer goods companies, among others.

EDUCATION

Ms. Zheng received her Bachelor of Laws degree from Fudan University in Shanghai in 2019 and LL.M. degree from Cambridge University in 2020.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



郑杜之韵

上海

业务领域

- 生命科学与健康
- 公司合规
- 一般公司事务

工作经历

郑杜之韵女士在 2022 年加入汉坤律师事务所之前，曾在美国达维律师事务所驻北京代表处工作。执业领域主要涵盖医药和生命科学、资本市场、公司法。曾为多家跨国药企、创新药企、医疗器械企业、消费品企业等提供过法律服务。

教育背景

郑杜之韵女士于 2019 年于复旦大学毕业，获法学学士学位；2020 年于英国剑桥大学毕业，获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文